
 

Skolebestyrelsesmøde – Tømmerup Skole 

 

 

Dag-måned-år Formandens 

initialer 

 

Tid og sted: 17.00-19:00 på Skolens 

lærerværelse 

  

12/10 -2021  KLR 
 

 
 

1. Afbud: 
 

Maja (Dannys mor), Tina 

2. Velkommen: 
 

3. Meddelelser: 
 

 

• Velkommen  
Ny suppleant - Tue far til Melanie 0. klasse. 

 
Fra skolen ved skolelederen: 

• Siden sidst 

Der er kommet en plantegning fra ingeniøren til den nye p-

plads. Der er kun plads til 7 p- pladser. 

Mads tager kontakt til Søren Gammelby for at høre efter 

helhedsorienteret vejsikkerheds planlægnings model. Mia 

sender tegningen til den nye p-plads foran skolen til Dan.  

Byggetilladelse på bålhytten er i hus, så det sættes i gang i 

uge 43.  

Tina Viola - ny lærer- det går godt. Hun er faldet godt ind i 

lærergruppen og trives godt sammen med børnene. 

• Nyt om høring? 

Intet nyt herfra. 

Fra Pædagogisk leder: 

• Siden sidst  

• SFO1/2 

I SFO 1 går det godt. Karin har fået en masse gamle måtter 

de laver alt muligt med. Udendørsaktiviteter - leger frit. 

SFO2 tager i JUVI igen, da det var en stor succes sidst. Siv sat 

konkurrencer i gang, hvor der konkurreres om alt -hun er 

kommet godt fra start. 

• AKT 

Digital dannelse - AKT er i gang nu - uge 43 SSP - 

spørgeskemaer udfyldes til SSP og så er det 

udgangspunktet, der tales ud fra. SSP tilbudt et 



forældremøde - vi skal samle flere forældre, fra andre 

skoler.  

 

 

 

• Opgaver: 
 

• Gennemgang af; Skolens principper 1. 

Kort intro hertil. Hvad var det vi talte om sidste gang? 

Dokumenter sendt til Annemette Lund som skal lægges op 

på skolens hjemmeside - med afsæt i folkeskolestrategien 

har vi arbejdet med skolens principper.  

Mobbepolitik slettes og trivselspolitikken lægges op.  

Principperne læses fælles. 

 

Retningslinjer for håndtering af trusler lægges et andet sted. 

Transport ved sygdom - flyttes til under trivsel og sundhed.  

Vi vil gerne udarbejde et ”Velkommen til Tømmerup skole” 

hæfte, hvor det også kommer til at stå, at forældre selv 

henter det syge barn. 

 

 

 

•  udgave 

• Bemærkninger  
 
 

• Opfølgning på Handlingsplan 

Mia har været og observeret matematikundervisningen i 0. 

og 1. klasse sammen med Mie fra BLU. Efterfølgende skal 

Mia have en feedbacksamtale med Martin, hvor der drøftes 

det, der er blevet observeret. 

 
 4. Skolebestyrelsesformanden: 

 
• Kommunikation – kort oplæg om oprindelig idé. 

Liv informerer: Klasserådene er blevet spurgt, hvad de 

mangler når de starter her af informationer?  Pixiudgave 

af trivselspolitik er i gang. 

Alt sammen inden Corona, hvor stormødet gik tabt.  

 

Vi mangler mødet om ”Digital dannelse” - det skal 

afholdes og vi skal finde nogen, der griber den bold. 

Hvem skal sørge for, at nogen skal skabe noget 

sammen? Vi ved ikke hvornår SSP kommer og vi 

mangler en dato herfor.  

Mødet henvender sig til forældre fra 3. klasse - 6. klasse, 

da det er disse forældre, der bliver spurgt om nogle 

spørgsmål hertil. 

 Punktet skal på til næste gang. 

 



• Er det noget vi som bestyrelse skal gå videre med?  

5. Skoleåret Hængeparti 

• Punkter til en kommende dagsorden 

Budget, godkendelse af skolens principper, p- pladsen 

noget nyt i den sag,  

6. Møde med forældreråd og nyt fra 
Forældre foreningen: 

• Hvordan går det? 

• ER der nogle klasser vi ved der er i gang? 

 

7. Kommende mødedatoer: Datoer:  

Mangler referat fra sidst 

8. EVT. 
 

 -  

 

- Valg til skolebestyrelsen. Afholdes året efter kommunevalg (2022 inden sommerferien)  

SB kan anmode B- og U-udvalget om at få lov at rulle.  

 


